
P R O T O K Ó Ł  Nr  VI/2011

z  SESJI  RADY  POWIATU  SKARŻYSKIEGO

odbytej 30 marca 2011r.

Miejsce odbycia sesji -  sala herbowa Starostwa Powiatowego  
w Skarżysku-Kamiennej, ul. Konarskiego 20

Godzina rozpoczęcia obrad - 1000

W sesji udział wzięli:

- Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – Marcin 
Ożóg,

- Prezydent Miasta Skarżyska-Kamiennej - Roman Wojcieszek, 

- dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu

- przedstawiciele organizacji społecznych i politycznych działających na 
terenie powiatu

- Starosta – Michał Jędrys i Wicestarosta Powiatu Skarżyskiego – 
Waldemar Mazur, 

- Członkowie Zarządu Powiatu Powiatu - Stanisław Dymarczyk, Zenon 
Nowakowski i Katarzyna Bilska,  

- Skarbnik i Sekretarz Powiatu oraz Naczelnicy Wydziałów Starostwa, 

- Radni Powiatu Skarżyskiego,

- przedstawiciele lokalnych mediów.

Lista  obecności  radnych  biorących  udział  w  sesji  i  gości  zaproszonych 
uczestniczących w obradach - w załączeniu.

Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  protokołowała:  Joanna  Wężyk  – 
Kierownik Biura Rady Powiatu.

STRESZCZENIE   POSIEDZENIA

Ad. pkt. 1 Otwarcie Sesji.

VI  w  kadencji  Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  otworzył 
Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego - Pan Eugeniusz Cichoń. 
Następnie powitał gości zaproszonych na dzisiejsze obrady, Radnych Powiatu 
Skarżyskiego oraz wszystkich biorących udział w Sesji. 

1



Na wstępie  poprosił  panią  Joannę  Robakowską,  która  wraz  z  dziećmi 
wręczyła podziękowania dla pana Jana Gajdy za wielkie serce,  zaangażowanie 
i wsparcie finansowe organizowanych zimowisk i wycieczek dla dzieci. 

Radny Jan Gajda – poinformował, że stara się pomagać dzieciom i jego 
skromna  pomoc  finansowa  jest  tylko  niewielkim  wkładem  w  organizację 
wypoczynku  dla  dzieci  z  naszego  miasta,  co  nie  byłoby  możliwe  bez 
zaangażowania pani Joanny Robakowskiej. Obiecał,  że ta współpraca będzie 
trwała nadal. 

Ad. pkt. 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  –  Pan  Eugeniusz  Cichoń  poinformował 
zebranych,  że  w dzisiejszej  sesji  uczestniczy  20 radnych co  stanowi  95  % 
ogólnego  składu  Rady,  jest  to  zatem  kworum  zdolne  do  podejmowania 
prawomocnych uchwał i decyzji.

Przewodniczący  Rady poinformował,  iż  zgodnie  z  §  19  ust.  3  pkt.  2) 
Statutu  Powiatu  Skarżyskiego,  Sekretarzem dzisiejszych  obrad  zgodnie  
z porządkiem alfabetycznym będzie Radna Bogusława Krawczyńska. 

Następnie  stwierdził,  że  Państwo  Radni  wraz  z  zawiadomieniem
o dzisiejszej Sesji otrzymali projekt porządku obrad.

Zapytał,  czy  do  przedstawionego  projektu  porządku  VI  Sesji  Rady 
Powiatu Radni, lub członkowie Zarządu Powiatu zgłaszają uwagi, wnioski lub 
inne propozycje.

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Jacek  Jeżyk zgłosił  wniosek
o poszerzenie punktu 3 porządku obrad o przyjęcie protokołu z V sesji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Stanisław Czubak – zgłosił 
wniosek  o  poszerzenie  porządku  obrad  o  punkt:  sprawozdanie  Komisji 
Rewizyjnej z wyników kontroli przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych 
w  Skarżysku-Kamiennej,  ten  punkt  rozpatrywany  byłby  w  pkt.  11,  oraz 
poszerzenie  punktu  dotyczącego  rozpatrzenia  i  podjęcia  uchwał  o  projekt 
uchwały w sprawie:  zmiany Uchwały Nr 24/III/2010 z dnia 30 grudnia 2010 
roku w sprawie: zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Skarżyskiego na rok 2011. Projekt tej uchwały rozpatrywany byłby jako punkt 
ostatni.  

 
Ponieważ  nie  zgłoszono innych wniosków do  projektu  porządku obrad 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski. 

1)wniosek zgłoszony przez Wiceprzewodniczącego Rady - Jacka Jeżyka 
o poszerzenie punktu 3 – o przyjęcie protokołu z V sesji Rady Powiatu został 
przez Radę przyjęty jednogłośnie,

2)wniosek  zgłoszony  przez  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  -
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o  poszerzenie  porządku  obrad  o  punkt:  sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  
z  wyników  kontroli  przeprowadzonej  w  Zarządzie  Dróg  Powiatowych  
w Skarżysku-Kamiennej został przez Radę przyjęty jednogłośnie,

3)wniosek  o  poszerzenie  punktu  rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwał  
o  projekt  uchwały  w  sprawie:   zmiany  Uchwały  Nr  24/III/2010  z  dnia 
30  grudnia  2010  roku  w  sprawie:  zatwierdzenia  planu  kontroli  Komisji 
Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  na  rok  2011  został  przyjęty 
jednogłośnie.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad 
VI sesji wraz z wprowadzonymi zmianami. 

Porządek VI sesji Rady Powiatu Skarżyskiego został 
przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.3      Przyjęcie protokołu z IV i V sesji Rady Powiatu Skarżyskiego.  

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Jacek  Jeżyk  – poinformował,  że 
protokół  z  IV i  V sesji  wraz ze sprawozdaniami Starosty były wyłożone do 
wglądu  w  Biurze  Rady.  Ponieważ  Radni  nie  zgłosili  żądnych  uwag  do  tych 
materiałów Wiceprzewodniczący zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu z IV i V 
sesji Rady Powiatu Skarżyskiego.  

Wniosek o przyjęcie protokołu z IV sesji został przyjęty – 
jednogłośnie.

Wniosek o przyjęcie protokołu z V sesji został przyjęty – 
jednogłośnie.

Ad.pkt.4  Sprawozdanie  Starosty  z  działalności  Zarządu  Powiatu 
Skarżyskiego między sesjami.

Starosta  Michał  Jędrys przedstawił  sprawozdanie  z  działalności 
Zarządu Powiatu w okresie między sesjami tj. od 24.02.2011 do 30.03.2011r. 

/sprawozdanie w załączeniu/

Ad.pkt.5   Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny  Artur  Berus  -  w  imieniu  mieszkańców  budynku  przy
ul.  Rejowskiej  24,  znajdującego  się  w  pasie  drogi  powiatowej,  zwrócił  się
z  prośbą  o  rozważenie  możliwości  usytuowania  progu zwalniającego  na  tej 
drodze.  Ponadto  ponowił  prośbę  mieszkańców  ul.  Rejowskiej,  którą 
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przekazywał na posiedzeniu Komisji Infrastruktury o przycięcie drzew. Zapytał 
kiedy rozpocznie się sprzątanie pozimowe dróg i chodników na terenie miasta. 

Ponadto  zapytał,  na  jakim etapie  jest  realizacja  zadań  jednorocznych 
ujętych w planie inwestycyjnym w 2011 roku.  

Radny Jerzy Żmijewski – w związku z kończącą się budową obwodnicy 
Suchedniowa  zwrócił  się  z  prośbą  do  Starosty  i  dyrektora  Zarządu  Dróg 
Powiatowych  o  wyegzekwowanie  od  firmą  Mota-Engil  podpisanego 
porozumienia, w którym to firma zobowiązała się do wykonania remontu dróg, 
użytkowanych przy budowie trasy S-7 pod wywóz nadmiaru ziemi min. jest to 
ul. Żeromskiego w Suchedniowie. 

Radny Jan Gajda – ponieważ jednym z punktów dzisiejszych obrad jest 
zmiana w statucie ZOZ polegająca na wykreśleniu oddziału kardiologicznego,
a zastąpieniu go oddziałem wewnętrznym o profilu kardiologicznym odniósł się 
do  sprawy  braku  kontraktu  na  nasz  oddział.  Ponieważ  zwracał  się  do 
parlamentarzystów  o  wsparcie  działań  w  celu  utrzymania  oddziału 
kardiologicznego w Skarżysku chciałby wiedzieć jakie kroki zostały przez nich 
poczynione w tej sprawie.    

Przewodniczący  Rady  –  Eugeniusz  Cichoń  –  odnosząc  się  do 
informacji o zakończeniu inwestycji budowy trasy S-7 zwrócił uwagę, iż z tym 
tematem wiąże  się  usytuowany  na  terenie  PKP  przy  ul.  Towarowej  zakład 
produkcji betonu. Przypomniał, iż zakład ten miał funkcjonować do momentu 
zakończenia inwestycji budowy trasy S-7. Mieszkańcy ul. Towarowej zwracają 
się w rożne miejsca z rozpaczliwymi apelami o załatwienie sprawy. Dlatego też 
korzystając  z  obecności  Prezydenta  Miasta  i  Starosty  zwrócił  się  z  prośbą 
o podjęcie zdecydowanych kroków aby firma dotrzymała zobowiązania. 

Ad.pkt.6 Wolne wnioski i oświadczenia  .  

W tym punkcie głos zabrali: 

Przewodniczący Rady – Eugeniusz Cichoń – w imieniu organizatorów 
zaprosił  wszystkich  obecnych  na  XXIX  Konkurs  Młodych  Pianistów  nad 
Kamienną. Poinformował, iż przesłuchania wykonawców będą trwały w dniach 
11-12  kwietnia  natomiast  konkurs  laureatów  odbędzie  się  12.04.2011  r.
o godz. 16.00.

Następnie  poinformował,  iż  na  ręce  Przewodniczącego  Rady  wpłynęło 
pismo od Ministra Infrastruktury dot. budowy trasy S-7 na terenie Skarżyska 
do granic województwa. Przewodniczący Rady odczytał otrzymane pismo. 

/pismo z Ministerstwa w załączeniu/
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Pan Zbigniew Zaborski – jako organizator wielu imprez sportowych na 
terenie powiatu przypomniał, iż w ubiegłym roku po raz pierwszy zorganizował 
Letnią Akademię Karate, która skupiła ok. 100 osób. Dodał, że chętnych do 
udziału w tej imprezie było więcej jednak środki finansowe nie pozwoliły na 
przyjęcie więcej uczestników. Zwrócił się z prośbą o wpisanie do kalendarza 
imprez  powiatowych  i  wsparcie  finansowe  tej  Akademii.  Poinformował, 
że  Akademia odbywać się  będzie na zakończenie wakacji. W ubiegłym roku 
były to dwa ostatnie tygodnie sierpnia, a dzieci uczestniczące w Akademii nie 
ponoszą żadnych kosztów.  

Następnie  przypomniał,  iż  na  jednej  z  poprzednich  sesji  zabierał  głos
w  sprawie  remontu  drogi  L.  Staffa  w  Majkowie,  zapytał  jakie  działania 
w  stosunku do tej drogi planowane są na ten rok.  

Pan Henryk Czech –  Prezes Światowego Związku Żołnierzy AK 
poinformował,  że  6  stycznia  br  na  zebraniu  sprawozdawczo-wyborczym 
Inspektoratu Światowego Związku Żołnierzy AK w Skarżysku podjęto uchwałę 
wystąpienia  z  inicjatywą  ufundowania  tablicy  upamiętniającej  tragedię 
Smoleńską i odsłonięcia jej w pierwszą rocznicę katastrofy. Po uzyskaniu zgody 
Prezydenta  Miasta,  wydrukowane  zostały  cegiełki  o  czterech  nominałach
i  rozprowadzone  zostały  do  szkół,  urzędów  oraz  organizacji  społecznych 
i politycznych. Poinformował, że na terenie Starostwa Powiatowego za zgodą 
Starosty sprzedażą cegiełek zajmuje się pani Katarzyna Geller.        

Pan Marcin Ożóg – Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego -  podzielił  się  sprawami,  którymi  zajmuje  się  Sejmik 
Województwa Świętokrzyskiego, a które mogą mieć wpływ na funkcjonowanie 
Starostwa. Poinformował, że na ostatniej sesji Sejmiku podjęta została uchwała 
dotycząca przyjęcia Świętokrzyskiego Programu Wspierania Rozwoju Edukacji 
w 2011 r. W bieżącym roku na realizację tego programu Sejmik przeznacza 
kwotę  ok.2  mln  zł.  Program adresowany  jest  do  szkół  funkcjonujących  na 
terenie województwa świętokrzyskiego. Przewiduje się objęcie wsparciem min. 
100  szkół.  Program  będzie  finansowany  z  budżet  Województwa 
Świętokrzyskiego  oraz  środków  własnych  szkół,  które  będą  ubiegać  się
o udzielenie wsparcia w ramach Programu (środki na doskonalenie zawodowe 
nauczycieli,  środki  niezbędne  na  dostosowanie  pomieszczeń  i  infrastruktury 
technicznej do zainstalowania sprzętu itp.). Poinformował również, że Sejmik 
Województwa  podjął  uchwałę  dotyczącą  Strategii  Rozwoju  Województwa 
Świętokrzyskiego. Skierował prośbę do samorządu powiatu, aby informować
o  sprawach  ważnych  ze  strony  powiatu,  ponieważ  będą  one  ujmowane
w aktualizowanej strategii województwa.     

Pan Roman Wojcieszek – poinformował, że rozpoczęły się konsultacje 
społeczne dotyczące nowelizacji strategii rozwoju miasta Skarżyska-Kamiennej. 
Przypomniał,  że  Strategia  została  przyjęta  przez  Radę Miasta  w 2006 roku
i  w chwili  obecnej  zachodzi  konieczność  jej  nowelizacji.  Poprosił  wszystkich
o konsultacje tego dokumentu. Dodał, że strategia jest dostępna na stronie 
internetowej  urzędu  miasta.  Następnie  odniósł  się  do  usytuowanej  na
ul.  Towarowej  betoniarni  wskazując,  że  jest  to  przede  wszystkim  trudny 
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problem prawny. Zarówno służby Pana Starosty jak i Prezydenta będą działać, 
ale nie jesteśmy jedynymi i ma nadzieję, że włączą się w to także służby Pana 
Marszałka i Pani Wojewody.  

Pan Andrzej Zagdański – podziękował radnej Pani Danucie Banaczek 
za zaproszenie go na dzisiejszą sesją. Jest on rodowitym skarżyszczaninem 
i od 23 lat pracuje na scenie Opery Narodowej. Wskazał, że każda złotówka 
zainwestowana w kulturę może przynieść realnie 10 zł. Wyraził zdanie, że tę 
kulturę  można  byłoby  tworzyć  inaczej,  ma  pewien  pomysł  żeby  w naszym 
mieście  w  ciągu  roku  coś  się  odbywało,  a  jak  będzie  się  coś  działo  to 
przyciągnie to ludzi, jak będą ludzie to będą pieniądze, będzie się rozwijało 
hotelarstwo,  rzemiosło  i  gastronomia.  Wskazał,  że  jeśli  komisja  rady  lub 
włodarze miasta i powiatu będą chcieli z nim rozmawiać, to może podzielić się 
swoimi pomysłami, podpowiedzieć i ukierunkować. Ma pomysł na taki festiwal, 
że będą do Skarżyska przyjeżdżać ludzie.   

Ad.pkt.7 Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone   interpelacje i zapytania.  

Starosta Skarżyski – Michał Jędrys  odniósł się do wystąpienia Pana 
Jana Gajdy stwierdzając, że informacja o braku kontraktu na kardiologię była 
znana w szpitalu w maju ubiegłego roku. Nie podjęto wówczas żadnych kroków 
zmierzających  do  zakontraktowania  od  stycznia  br  świadczeń  na  usługi 
kardiologiczne  w  naszym  szpitalu.  Dzisiejsza  zmiana  w  statucie  ZOZ  ma 
spowodować,  że  NFZ  będzie  finansował  pewne  procedury  związane  ze 
świadczeniem  usług  kardiologicznych  wykonywanych  w  ramach  działalności 
oddziału  wewnętrznego  ze  specjalnością  kardiologiczną.  Jeśli  chodzi
o zaangażowanie posłów to podziękował Pani Marzenie Okle-Drewnowicz, która 
zaangażowała  się  w  mediacje  z  dyrektorem  NFZ  oraz  posłowi  Andrzejowi 
Bętkowskiemu, który wspólnie ze Starostą i Prezydentem Miasta uczestniczył
w rozmowach z dyrektorem NFZ na temat przyszłości naszego szpitala.  

 
Pan Stanisław Dymarczyk  – odpowiadając  Panu  Arturowi  Berusowi 

poinformował,  że  kwestia  pielęgnacji  drzew  będzie  zrealizowana  do  końca 
przyszłego tygodnia. Co do sprzątania pozimowego ulic,  ZDP jest na etapie 
ogłaszania  przetargu,  który  będzie  ogłoszony do końca tygodnia.  Następnie 
poinformował, że w kwestii progu zwalniającego oraz inwestycji jednorocznych 
odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

Odpowiadając Panu Jerzemu Żmijewskiemu poinformował,  że 8 marca 
odbyło  się  spotkanie  z  przedstawicielami  firmy  MOTA  ENGIL,  które 
poskutkowało  tym,  że  na  dzień  jutrzejszy  jesteśmy  umówieni  na 
inwentaryzację ulic, które nie zostały wykonane, a w porozumieniu z firmą są 
ujęte.  Zgodnie  z  zawartym  porozumieniem  nawet  w  sytuacji  gdy  zostanie 
oddana trasa S7, MOTA ENGIL ma jeszcze dwa miesiące na wykonanie prac.  

Odnosząc  się  do  wystąpienia  Pana  Zbigniewa  Zaborskiego  w  kwestii
ul. L. Staffa w Majkowie wskazał, że jest ona ujęta w zadaniach inwestycyjnych 
i w tym roku będzie wykonywana dokumentacja techniczna. Ponadto toczą się 
rozmowy z powiatem starachowickim aby tę inwestycję realizować wspólnie. 
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Ad.pkt.8   Sprawozdanie za 2010 rok z wykonania planów finansowych   
samodzielnych publicznych zakładów opieki  zdrowotnej,  dla  których 
organem założycielskim jest powiat skarżyski.

Wicestarosta  –  Waldemar  Mazur  przedstawił  sprawozdanie
z wykonania planów finansowych MOMP, OLK i ZOZ za 2010 rok. 

/materiał w załączeniu/

Ad.pkt.9    Sprawozdanie z aktualnie osiąganych wyników finansowych   
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Skarżysku-Kamiennej.

Główna Księgowa ZOZ – Jadwiga Matyja przedstawiła informację na 
temat wyników finansowych szpitala za dwa miesiące 2011 roku. 

/sprawozdanie w załączeniu/

Ad.pkt.10 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Skarżysku-Kamiennej za 2010 rok.

Pan  Łukasz  Wojciechowski  –  Zastępca  dyrektora  PCPR
w Skarżysku-Kamiennej  przedstawił sprawozdanie z działalności placówki
w roku 2010.   

/sprawozdanie w załączeniu/

Ad.pkt.11  Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z  wyników  kontroli 
przeprowadzonej  w  Zarządzie  Dróg  Powiatowych  w  Skarżysku-
Kamiennej.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Stanisław  Czubak 
przedstawił  sprawozdanie  z  wyników kontroli  przeprowadzonej  przez  zespół 
kontrolny  Komisji  Rewizyjnej  w  Zarządzie  Dróg  Powiatowych  w  Skarżysku-
Kamiennej. 

/protokół i wnioski pokontrolne w załączeniu/

Ad.pkt.12 Rozpatrzenie i podjecie uchwał
   
1)Skarbnik  Powiatu-Monika  Gębska  przedstawiła  projekt  uchwały

w  sprawie: udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Skarżysko 
Kościelne.
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Ponieważ  radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag Przewodniczący  Rady – 
poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Uchwała  w  sprawie:    udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy   
Skarżysko  Kościelne   została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała  
Nr 46/VI/2011.

2)  Skarbnik Powiatu- Monika Gębska przedstawiła projekt uchwały 
w  sprawie: zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  powiatu 
skarżyskiego na lata 2011-2025.

Ponieważ radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków Przewodniczący 
Rady poddał pod głosownie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie:   zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu   
na  lata  2011-2025  została  przyjęta  jednogłośnie    i  uzyskała   
Nr 47/VI/2011.

3)  Skarbnik  Powiatu-Monika Gębska przedstawiła  projekt  uchwały
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2011 rok.

Ponieważ nie zgłoszono żadnych wniosków ani uwag do przedstawionego 
projektu uchwały Przewodniczący poddał go pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało – 12 radnych 
Przeciw głosowało – 4 radnych 
Wstrzymało się od głosu – 4 radnych

Uchwała w sprawie:   wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2011   
rok,   została przyjęta i uzyskała Nr 48/VI/2011.  

4) Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu zastępcę dyrektora 
PCPR – Pana Łukasza Wojciechowskiego, a następnie autorów, którym zlecono 
opracowanie Strategii o przedstawienie dokumentu. 

Pan  Łukasz  Wojciechowski  –  zastępca  dyrektora  PCPR 
poinformował,  że  autorem  opracowania  jest  Fundacja  Rozwoju  Demokracji 
Lokalnej  w  Kielcach.  Dodał,  że  strategi  tworzona  była  przez  okres  prawie 
5 miesięcy i była poddana szerokiej konsultacji.  

Przedstawiciel  Fundacji  Rozwoju  Demokracji  Lokalnej –  dokonał 
prezentacji Strategii.  

Wicestarosta  –  Waldemar  Mazur  przedstawił  projekt  uchwały 
w sprawie: uchwalenia Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2011-2020.
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Członek Zarządu – Radny Zenon Nowakowski zwrócił uwagę, że do 
zadać  PCPR  należy  min.  opracowanie  strategii  rozwiązywania  problemów 
społecznych dlatego też w dokumencie powinien znaleźć się zapis, że strategię 
opracowało PCPR przy współpracy Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej.

Przewodniczący Rady – Eugeniusz Cichoń – wyraził zdanie, że taki 
zapis możemy zawrzeń w uzasadnieniu natomiast nie w treści uchwały.  

Starosta – Michał Jędrys – za opracowanie strategii odpowiada PCPR, 
które zleciło to firmie zewnętrznej. Jednak w tym przypadku nie obyło się bez 
problemów bowiem jest ona przedmiotem dyskusji od kilku miesięcy. Podzielił 
zdanie  Pana  Zenona  Nowakowskiego,  że  ten  dokument  powinien  zostać 
opracowany przez jednostkę, a nie zlecać firmie.  

Pan  Zenon  Nowakowski –  podtrzymał  swój  wniosek  i  poprosił
o dopisanie zgłoszonego zdania w uzasadnieniu. 

Radna Anna Leżańska – wyraziła zdanie, że nie powinniśmy zmieniać 
uchwały  natomiast  taki  zapis  powinien  być  umieszczony  pod  dokumentem, 
czyli na końcu strategii. 

Przewodniczący  Rady  –  Eugeniusz  Cichoń  – poddał  pod 
zastanowienie czy nie lepszym zapisem i zgodnym z prawdą byłby zapis, że 
„Strategia  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  Powiatu  Skarżyskiego  na 
lata  2011-2020  została  opracowana  przez  Fundację  Rozwoju  Demokracji 
Lokalnej w Kielcach przy współpracy z Powiatowym Centrum pomocy Rodzinie.” 

Rada  zaakceptowała  takie  rozwiązanie,  w  związku  z  powyższym 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o umieszczeniu na końcu 
Strategii zapisu: 
„Strategia  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  Powiatu  Skarżyskiego  na 
lata  2011-2020  została  opracowana  przez  Fundację  Rozwoju  Demokracji 
Lokalnej w Kielcach przy współpracy z Powiatowym Centrum pomocy Rodzinie.” 

Za przyjęciem wniosku głosowało – 19 radnych 
Głosów przeciwnych – 0
Wstrzymała się od głosu – 1 osoba 

Ponieważ  nie  zgłoszono  innych  uwag  Przewodniczący  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie:      uchwalenia Powiatowej Strategii Rozwiązywania   
Problemów  Społecznych  na  lata  2011-2020    została  przyjęta   
jednogłośnie i uzyskała Nr 49/VI/2011.

5)  Wicestarosta  –  Waldemar  Mazur  przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie: określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
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Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2011r. Poinformował, że projekt 
uchwały  był  opiniowany  przez  Powiatową  Społeczną  Radę  ds.  Osób 
Niepełnosprawnych.  Następnie  w  imieniu  Zarządu  poprosił  o  naniesienie 
autopoprawki  polegającej  na  dopisaniu  w  uzasadnieniu  zdania:  „Powiatowa 
Rada ds. osób Niepełnosprawnych pozytywnie zaopiniowała planowane zadania 
i podział środków finansowych z PFRON na rok 2011.”   

Ponieważ  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  Przewodniczący  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie:    określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji   
zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2011r.    została   
przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 50/VI/2011.

6)  Wicestarosta – Waldemar Mazur   przedstawił projekt uchwały  
w sprawie:  zatwierdzenia zmian w statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w  Skarżysku-Kamiennej. Uzasadniając  wskazał,  że  NFZ  nie  podpisał 
kontraktu na świadczenia kardiologiczne na dotychczasowym oddziale naszego 
szpitala.  Jedyną  możliwością  na  pozyskanie  środków  finansowych  z  NFZ  
w części na procedury internistyczne, a w części na kardiologiczne, jest zmiana 
nazwy dotychczasowego oddziału kardiologicznego na internistyczny o profilu 
kardiologicznym. 

Ponieważ  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  Przewodniczący  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie:    zatwierdzenia zmian w statucie  Zespołu Opieki   
Zdrowotnej  w  Skarżysku-Kamiennej     została  przyjęta  jednogłośnie    
i uzyskała Nr 51/VI/2011.

7)  Wicestarosta  –  Waldemar  Mazur  przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie: zmiany Uchwały Nr 32/IV/2011 Rady Powiatu Skarżyskiego 
z dnia 27 stycznia 2011r. w sprawie ustalenia godzin pracy i dyżurów 
aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu skarżyskiego na 2011 rok.

Ponieważ  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  Przewodniczący  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie:    zmiany Uchwały  Nr  32/IV/2011 Rady Powiatu   
Skarżyskiego z  dnia  27 stycznia  2011r.  w sprawie ustalenia  godzin 
pracy  i  dyżurów  aptek  ogólnodostępnych  na  terenie  powiatu 
skarżyskiego na 2011 rok     została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr   
52/VI/2011.

8) Starosta – Michał Jędrys  przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
przystąpienia  Powiatu  Skarżyskiego  do  Regionalnej  Organizacji 
Turystycznej Województwa Świętokrzyskiego. 
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Ponieważ  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  Przewodniczący  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie:  przystąpienia  Powiatu  Skarżyskiego  do 
Regionalnej Organizacji Turystycznej Województwa Świętokrzyskiego 
została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 53/VI/2011.

9)  Wiceprzewodnicząca  Rady  –  Bożena  Bętkowska  przedstawiła 
projekt  uchwały  w  sprawie: zmiany  Uchwały  Nr  26/IV/2007  Rady 
Powiatu Skarżyskiego z  dnia  1 lutego 2007 roku w sprawie zwrotu 
kosztów podróży służbowych radnych powiatu skarżyskiego. 

Ponieważ  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  Przewodniczący  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie:    zmiany Uchwały  Nr  26/IV/2007 Rady Powiatu   
Skarżyskiego z dnia 1 lutego 2007 roku w sprawie zwrotu kosztów 
podróży  służbowych  radnych  powiatu  skarżyskiego     została  przyjęta   
jednogłośnie i uzyskała Nr 54/VI/2011.

10) Starosta – Michał Jędrys przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
uchwalenia  Regulaminu  Organizacyjnego  Starostwa  Powiatowego
w Skarżysku-Kamiennej.  Na wstępie  poprosił  o  naniesienie  autopoprawki 
polegającej  na  wykreśleniu  w §  9  ust.  2  słowa „jednoosobowe”.  Punkt  ten
w chwili  obecnej będzie miał  brzmienie: „Strukturę organizacyjną Starostwa 
tworzą także zespoły oraz stanowiska pracy, które przy oznakowaniu spraw 
używają symboli:” 

Uzasadniając  wprowadzone  zmiany  poinformował,  że  dotyczą  one  
w szczególności:

1) przekazania  części  zadań  Wydziału  Gospodarki  Mieniem  Powiatu  z 
zakresu administrowania budynkami Starostwa oraz  nieruchomościami 
Powiatu,  zakupami,  gospodarowaniem  środkami  trwałymi,  realizacją 
umów  na  świadczenie  usług  do  Wydziału  Organizacyjno  – 
Administracyjnego (dotychczasowego Wydziału Organizacyjnego i Spraw 
Obywatelskich)  w  celu  usprawnienia  organizacji  przepływu  informacji, 
oraz  w  celu  kompleksowej  realizacji  zadań  z  zakresu   spraw 
administracyjno - gospodarczych w jednej komórce organizacyjnej.

2) zmiany  nazwy  Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  (w  miejsce 
Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  Skarbu  Państwa)  znajdującego 
się w strukturach Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
Nieruchomościami  i  skupienia  zadań  z  zakresu  gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi mienie Powiatu oraz Skarbu Państwa w 
jednej komórce. Zmiana ta jest podyktowana złożonością i ilością spraw 
związanych m.in. z realizacją stanu prawnego gruntów Powiatu i Skarbu 
Państwa. Skupienie zadań w jednej komórce (referacie) pozwoli na ich 
sprawniejsze i efektywniejsze wykonywanie.
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3) utworzeniem w  miejsce  Wydziału  Rozwoju  Powiatu  dwóch  mniejszych 
komórek  organizacyjnych:  Zespołu  ds.  Zamówień  Publicznych, 
Pozyskiwania Funduszy i Inwestycji oraz Zespołu ds. Promocji. Zmiana ta 
pozwoli  na  kompleksową  realizację  zadań  z  zakresu:  prowadzenia 
zamówień  publicznych  (także  pod  kątem  wspierania  jednostek 
organizacyjnych  powiatu),  prowadzenia  całokształtu  spraw  związanych 
z pozyskiwaniem funduszy zewnętrznych i przygotowywaniem projektów 
oraz pozyskiwaniem funduszy na realizację projektów inwestycyjnych i 
ich koordynację.
Druga komórka – Zespół ds. Promocji będzie zaś realizował kompleksowo 
politykę  promocyjną  Powiatu  Skarżyskiego  wraz  z  wykorzystaniem 
najnowszych metod  i technik informatycznych oraz wizualnych.
Skupienie zadań w dwóch odrębnych komórkach organizacyjnych pozwoli 
usprawnić pracę, pozwoli na lepsze wykonywanie zadań oraz  spowoduje 
lepszy  przepływ  informacji.  W  celu  generowania  oszczędności 
finansowych  zadania  zespołów zostały  bezpośrednio  podporządkowane 
odpowiednio: Wicestaroście i Sekretarzowi Powiatu.

4) z  dniem  1  stycznia  2010  r.  weszły  w  życie  przepisy  Rozporządzenia 
Ministra  Pracy  i  Polityki  Społecznej  z  dnia  23  grudnia  2009  roku 
zmieniające rozporządzenie w sprawie orzekania o niepełnosprawności i 
stopniu  niepełnosprawności.   Zgodnie  z  §19  ust.  5  znowelizowanego 
rozporządzenia:  „Przewodniczący  powiatowego  zespołu  oraz 
wojewódzkiego  zespołu  reprezentują  zespół  na  zewnątrz  i  organizują 
jego obsługę administracyjno – biurową”.
W  celu  realizacji  w/w  roli  wymagane  są  zmiany  organizacyjne 
umożliwiające  przewodniczącemu  zespołu  uzyskanie  większej 
samodzielności  w  podejmowaniu  działań  związanych  z  kierowaniem 
zespołem. Zmiany te polegają na nadaniu Powiatowemu Zespołowi ds. 
Orzekania  o  Niepełnosprawności  statusu  komórki  organizacyjnej 
Starostwa  podległej  bezpośrednio  Wicestaroście  i  wydzieleniu  go  ze 
struktury  Wydziału  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej.  Proponowana  forma 
była  konsultowana  i  uzyskała  akceptację  Wydziału  Polityki  Społecznej 
Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach.

5) przekazania części zadań z zakresu pomocy społecznej do realizacji przez 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, a tym samym likwidacji Wydziału 
Zdrowia i Polityki Społecznej. W związku ze zmniejszeniem liczby zadań 
w Wydziale, ich realizacja będzie prowadzona przez mniejszą komórkę 
organizacyjną – stanowisko ds. zdrowia.

6) wejście  w  życie  z  dniem 02.01.2011  r.  ustawy  o  ochronie  informacji 
niejawnych z dnia 5 sierpnia 2010 roku wymusiło dokonanie istotnych 
zmian  organizacyjnych  w  systemie  ochrony  informacji  niejawnych  w 
zakresie:

1. Zapewnienia  warunków  uniemożliwiających  nieuprawnione  ich 
ujawnienie, likwidacji kancelarii tajnych, bezpieczeństwa systemów 
teleinformatycznych, ochrony itp. (art. 8 cytowanej ustawy),

2. Odpowiedzialności  kierownika  jednostki  organizacyjnej 
i pełnomocnika za szczególną ochronę (art. 14),

3. Stworzenie pionu ochrony (art. 15 i 43),
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4. Zakres prac organizacyjno – planistycznych związanych z ochroną 
informacji niejawnych.

Biorąc  pod  uwagę  informacje  jak  wyżej,  istnieje  pilna  potrzeba 
naniesienia  zmian  w  zakresie  zadań  dotyczących  dotychczasowego  Zespołu 
Ochrony Informacji obecnie Pionu Ochrony.

7) ponadto  w  celu  zapewnienia  właściwej  realizacji  zadań  przez 
poszczególne komórki organizacyjne Starostwa Powiatowego oraz zmian 
w aktach prawnych m.in. ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych zachodzi konieczność dokonania zmian w zakresach działań 
niektórych wydziałów Starostwa m. in. Wydziału Finansowego, Wydziału 
Geodezji,  Kartografii, Katastru i  Gospodarki Nieruchomościami, czy też 
Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa.
Zaproponowane  zmiany  pozwolą  na  dostosowanie  Regulaminu 

Organizacyjnego  do  obowiązujących  przepisów  prawa  oraz  uwzględniają 
specyfikę pracy i kompetencje poszczególnych wydziałów.

Ponieważ  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  Przewodniczący  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 12 radnych
Przeciw głosowało – 7 radnych
Wstrzymała się od głosu - 1osoba

Uchwała  w  sprawie:    uchwalenia  Regulaminu  Organizacyjnego   
Starostwa  Powiatowego  w  Skarżysku-Kamiennej    została  przyjęta   
i uzyskała Nr 55/VI/2011.

11) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Pan Stanisław Czubak 
przedstawił projekt uchwały w sprawie:  zmiany Uchwały Nr 24/III/2010 
z dnia 30 grudnia 2010 roku w sprawie: zatwierdzenia planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Skarżyskiego na rok 2011.

W  związku  z  interwencjami  mieszkańców  dotyczącymi  działalności 
Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Skarżysku-Kamiennej,  w  szczególności  co  do 
zawieranych umów na staże, Komisja Rewizyjna postanowiła rozszerzyć swój 
plan pracy o kontrolę tej jednostki.    

Ponieważ  radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  Przewodniczący  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała  w  sprawie:    zmiany  Uchwały  Nr  24/III/2010  z  dnia  30   
grudnia 2010 roku w sprawie:  zatwierdzenia planu kontroli  Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Skarżyskiego na rok 2011    została przyjęta   
jednogłośnie i uzyskała Nr 56/VI/2011.
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Ad.pkt.9 Zamknięcie Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego.

Przewodniczący  Rady  –  Eugeniusz  Cichoń poddał  pod  rozwagę 
radnych potrzebę powołania komisji  statutowej, która zastanowiłaby się nad 
koniecznością wprowadzenia zmian do statutu. Poprosił radnych o dokonanie 
analizy aktualnego statutu powiatu i przedstawienie ewentualnych propozycji 
zmian na piśmie. 

Radny  Jerzy  Żmijewski  -  w  związku  z  wprowadzeniem  zmian  do 
Regulaminu  Organizacyjnego  Starostwa  oraz  uchwaleniem  Strategii 
Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  zwrócił  uwagę  na  niekonsekwencję 
decyzji i zachodzi konieczność dokonania już zmian w strategii, ponieważ za 
realizację niektórych zadań odpowiada wydział zdrowia oraz wydział rozwoju 
powiatu, które w myśl nowego regulaminu zostały zlikwidowane. 

Starosta – Michał Jędrys – stwierdził, że nie widzi niekonsekwencji  
w działaniu, ponieważ najpierw uchwalona została Strategia natomiast dopiero 
później uchwaliliśmy zmiany do regulaminu.  

Przewodniczący  Rady  przypomniał  radnym  o  obowiązku  złożenia  do 
końca kwietnia oświadczenia majątkowego.  

Następnie  poinformował,  że  nie  planuje  w  miesiącu  kwietniu  sesji,  
w  związku  z  powyższym  z  okazji  Świat  Wielkanocnych  złożył  wszystkim 
najserdeczniejsze życzenia. 

Następnie  poprosił  o  powstanie  z  miejsc  i  zakończył  obrady  poprzez 
wygłoszenie formuły "Zamykam VI Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego".

Godzina zakończenia obrad –14

Protokołowała:

Joanna Wężyk  
                                Przewodniczący

                               Rady Powiatu Skarżyskiego 
            

                 EUGENIUSZ CICHOŃ
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